
Onderwerp : notulen MR-vergadering Het Noorderlicht 
Datum  : maandag 27 mei 2024 
aanwezig :  Christine, Nika, Peter, Mirjam, Michiel, Sander, Maaike 
 
AGENDA 
Notulist: Peter 
 

Punt Onderwerp 

1 Opening en mededelingen vanuit MR 
Geen mededelingen 
 

2 Mededelingen vanuit de directie 
Maaike geeft een update m.b.t. de personeelsgeleding en ziekte(vervanging). 
 

3 Notulen en actiepuntenlijst 29 januari 2024 
Notulen zijn rondgestuurd en goedgekeurd. 
Actiepunten:  
Er is nog geen antwoord ontvangen op een enkele vraag van de GMR. Sander stuurt 
de vraag opnieuw m.b.t. NPO-gelden. 
Aan andere actiepunten wordt nog gewerkt en blijven dus gehandhaafd op de 
actielijst. 
Punt rond website is afgerond. 
 

4 Formatieplan  
Het leerlingaantal stijgt; het gaat goed met de school. Per 1 maart 2025 komt er een 
vijfde kleutergroep. De PMR ondertekent het plan. 
 

5 Werkverdelingsplan 
De PMR ondertekent het plan. 
  

6 Update warmteprobleem 
Er is 29 mei weer een overleg. In de ochtend is het inmiddels koeler in de school 
(nachtventilatie werkt nu goed); de temperatuur loopt nog wel op in de loop van de 
dag. Verdere acties (o.a. zonwering) staan op de rol om het warmteprobleem verder 
te tackelen. 
 

7 Update nieuw schoolplein 
Definitieve ontwerp is er op 30 mei. Er is ook overleg geweest met de 
buurtbewoners; geen verdere veranderingen in het ontwerp. Via de gemeente loopt 
de route nu richting de wijkaannemer. Subsidies worden aangevraagd door de 
directie. De gemeente Zoetermeer komt waarschijnlijk ook nog met een subsidie. 
Aanleg per oktober/november 2024. 
 

8 Formatieplaatje 2024-2025 (onder voorbehoud) 
Reeds besproken. 
 

9 Rondvraag en WVTTK 



Gruitdag: We gaan ouders weer meer voorzien van info m.b.t. deze schoolafspraak. 
Gaat over fruit en/of groente mee naar school, en over tussendoortjes in het 
algemeen. Er komt een informatief stukje in de Nieuwsbrief. 
Sportdag onder- en middenbouw: Er wordt gewerkt aan een vervangende actie, 
nadat de sportdag wegens het weer werd gecanceld. 
 

 
ACTIELIJST  27 mei 2024 

Onderwerp Actiehouder Gereed 

Antwoord aan medewerker over MFA sturen en 
kwestie neerleggen bij GMR 

Sander Afgerond, moet 
nog nader 
behandeld 
worden bij de 
GMR (status 
onbekend) 

Bij de GMR de vraag stellen m.b.t. het stijgen van 
de geldelijke reserves en het niet actief inzetten 
ervan. Ook de vraag: Waarom 10% van de NPO-
gelden moest worden afgedragen door de 
scholen als er al sprake is van een dergelijk hoge 
reserve. (Het bedrag zou bedoeld zijn voor de 
scholen om de achterstanden, ontstaan door 
corona, in te lopen.) 

Sander  

Alle zaken van de MR in een share point 
omgeving zetten 

Sander en Michiel  

 

 


